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REFERENCJE 
 

MaĈgosia to cudowna, ciepĈa otwarta osoba z ogromnā wiedzā. 

Warsztaty przez niā prowadzone sā po prostu niesamowite, 

pozwalajā zobaczyă nie tylko koĊski Ďwiat, ale równieĕ swoje wĈasne 

ograniczenia w pracy z tymi cudownymi zwierzątami. Polecam 

z caĈego serca !  

NATALIA KASPRZEWSKA-CHLEBIK 

Lekarz weterynarii, Behawiorysta zwierzący 

Warsztat, Twój ogrom wiedzy i to jak umiejątnie jā przekazujesz. 

JesteĎ nauczycielem, nie naciskasz, nie nakazujesz, dajesz 

wskazówki. To ja miaĈam znaleēă rozwiāzanie. 

Z ogromnā przyjemnoĎciā wezmą udziaĈ w kolejnym kursie i pogĈąbią 

mojā wiedzą, i przeăwiczą jā w praktyce pod Twoim czujnym okiem 

mentora (mentorki). 

Wierzą ogromnie w to, ĕe spotkamy sią na Mazurach ;) 

KAMILA GODLEWSKA 

Ekonomistka, Pedagog spoĈeczny, Pet sitter 

Gosia prowadzi wspaniaĈe warsztaty na których nie tylko moĕna 

poznaă psychiką konia ale równieĕ popracowaă nad samym sobā. 

Ogromna wiedza i wspaniaĈe podejĎcie zarówno do zwierzāt 

jak i do ludzi. Gorāco polecam  

PAULINA KALISKA-GĀSIOROWSKA 

Koordynator projektu 

Wyjazd pomógĈ mi zrozumieă jak bardzo ludzkie emocje wpĈywajā 

na zachowanie koni, które odzwierciedlajā nasze wnątrze. Praca nad 

sobā to pierwszy krok do znalezienia wspólnego jązyka z tymi 

cudownymi, inteligentnymi i niezwykle wraĕliwymi zwierzątami. 

HANNA KRAWCZYK  
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Pragniemy zĈoĕyă serdeczne podziąkowania dla Pani MaĈgorzaty 

Rokickiej, która dziąki wyjātkowym metodom i wielkiemu 

zaangaĕowaniu przywróciĈa zdrowie naszym koniom. 

Nasza fundacja zajmuje sią m. in. ratowaniem koni skazanych na rzeē. 

Sā to zwierząta, które przeĕyĈy ogromne cierpienie i wielkā traumą. 

Mamy w zwiāzku z tym pewne doĎwiadczenie w niwelowaniu strachu i pracy z takimi 

zwierzątami. Jednak gdy trafiĈy do nas dwa koniki polskie, które próbowaĈy uciekaă na 

Ďciany boksu na dēwiąk zbliĕajācych sią kroków, ich paniczny strach nie daĈ sią 

zniwelowaă ĕadnā ze znanych nam metod. 

Wtedy z pomocā przyszĈa nam Pani MaĈgorzata Rokicka, która dziąki wiedzy, 

doĎwiadczeniu i ogromnej empatii - dokonaĈa prawdziwego przeĈomu. 

Jej profesjonalizm sprawiĈ, ĕe te zwierząta zapomniaĈy o swoim strachu i otworzyĈy 

sią na Ďwiat i ludzi. 

JesteĎmy za to bardzo wdziączne Pani MaĈgorzacie i pragniemy poleciă jej sposoby 

terapii, wiedzāc, ĕe jest w stanie poradziă sobie z najciąĕszymi przypadkami traumy 

u zwierzāt. 

JOLANTA DEĉCA 

Wiceprezes zarzādu Fundacji ĪKraina Zwierzātĩ 

W naszej stajni znajdujā sią konie uratowane z rzeēni, ale takĕe 

odebrane wĈaĎcicielom drogā interwencji. Wiele zĈego doĎwiadczyĈy 

od ludzi, ale dziąki pomocy MaĈgosi Rokickiej pomagamy im o tym 

zapomnieă. Efekty jej pracy sā niesamowite, sami byĎmy sobie 

bez niej nie poradzili. 

Dziąki Tobie MaĈgosiu nie odmawiamy pomocy nawet najbardziej zwariowanym 

przypadkom, bo wiemy, ĕe razem damy radą! A pod kaĕdym kopiācym, gryzācym 

i impulsywnym koniem kryje sią tylko przeraĕone zwierząĮ 

Polecamy osobą MaĈgosi Rokickiej nie tylko wĈaĎcicielom koni, ale i tym którzy chcā 

sią czegoĎ dowiedzieă o samym sobie! MaĈgosia jest wnikliwym obserwatorem 

i dobrym liderem i moĕna zaraziă sią od niej ciepĈem, równowagā i dobrā energiā! 

ALDONA KOWALSKA  

WĈaĎcicielka oĎrodka ĪWierzbowe Ranczoĩ 
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Nazywam sią Katarzyna Tomaszewicz i od 12 lat profesjonalnie 

zajmują sią trenowaniem koni, zarówno w Polsce jak i w Stanach 

Zjednoczonych. Z MaĈgorzatā Rokickā zetknąĈam sią po raz pierwszy 

kilka lat temu poprzez korespondencją dotyczācā treningu koni. 

Juĕ wtedy MaĈgosia zaimponowaĈa mi swojā dociekliwoĎciā 

i zapaĈem w kwestii pomocy zarówno koniom, jak i ich wĈaĎcicielom. 

W ramach znalezienia najlepszego rozwiāzania, MaĈgosia zrobiĈa wszystko aby dotrzeă 

do najlepszych ēródeĈ wiedzy i doĎwiadczenia w pracy z koĊmi. 

OsobiĎcie miaĈam okazją poznaă MaĈgosią podczas szkolenia, które poprowadziĈam 

pod Warszawā, w SKJ Poczernin. MaĈgosia, która wziąĈa udziaĈ w moim szkoleniu 

po raz pierwszy (od razu wysoki poziom), znakomicie sobie poradziĈa 

z zaawansowanym materiaĈem. Podczas zająă wykazaĈa sią duĕā wiedzā, bogatym 

doĎwiadczeniem a takĕe gĈąboko zakorzenionā pasjā dla pracy z ludēmi i koĊmi. 

W obecnych czasach, gdzie konie w duĕej mierze sā uĕywane w sporcie i rekreacji, 

istnieje szczególne zapotrzebowanie na solidnych, praktycznych, absolutnie oddanych 

idei, specjalistów. W przeszĈoĎci konie zmieniĈy bieg naszej cywilizacji, w dniu obecnym, 

oprócz ēródĈa rekreacji, sā równieĕ elementem ksztaĈcācym i pozytywnie wpĈywajācym 

na rozwój emocjonalny i socjalny ludzi zaangaĕowanych. Z drugiej strony sā wĈaĎciciele, 

trenerzy i jeēdēcy, którzy inwestujā pieniādze, czas i umiejątnoĎci. Wydaje sią wiąc 

rozsādnym i oczywistym, ĕe obie grupy: konie i ludzie, zasĈugujā i potrzebujā usĈug 

i pomocy od wyksztaĈconych w tym kierunku, doĎwiadczonych i powaĕnie 

zaangaĕowanych profesjonalistów. MaĈgorzata Rokicka moĕe ĎmiaĈo byă zaliczona 

do tej grupy. 

Jestem gĈąboko przekonana, ĕe MaĈgosia, poprzez swojā pracą z koĊmi i ludēmi, 

wniesie znaczācā, pozytywnā i potrzebnā róĕnicą w polskie Ĩkoniarstwoĩ. 

KATARZYNA TOMASZEWICZ 

Trener koni, Coach 

Uwaĕam, ĕe podejĎcie p. MaĈgorzaty ģ wszechstronne i zbudowane 

na naukowych podstawach, Ĉāczy sią z niezwykle profesjonalnym 

planem dziaĈania. Warto zadbaă, by szeregi osób zadowolonych 

ze wspóĈpracy z p. MaĈgorzatā mogĈy szybko wzrosnāă, dajāc 

poĕytek ludziom i koniom. 

ROCH SIEMIANOWSKI 

Aktor 
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MaĈgorzatą Rokickā znam od kilku  lat. SpotykaliĎmy sią zarówno 

na prowadzonych przeze mnie szkoleniach jak i na szkoleniach, 

w których oboje byliĎmy sĈuchaczami. 

Bardzo cenią aktywnoĎă i chąă rozwijania sią u mĈodych osób. 

ZwĈaszcza wtedy, kiedy ich wiedza jest juĕ na tyle duĕa, ĕe mogā 

juĕ samodzielnie pracowaă nawet z trudnymi  koĊmi ģ a tak wĈaĎnie 

wyglāda to w przypadku MaĈgorzaty. Jest niezĈym obserwatorem zachowaĊ zwierzāt, 

a umiejątnoĎă ta poĈāczona z empatiā i sporym doĎwiadczeniem praktycznym zaczyna 

przynosiă dobre rezultaty w najróĕniejszych przypadkach postąpowania z tak zwanymi 

"trudnymi koĊmi". UmiejątnoĎă przenoszenia swoich spostrzeĕeĊ na papier sprawiĈa, 

ĕe zaproponowaĈem jej staĈā wspóĈpracą w redagowaniu materiaĈów szkoleniowych 

dla najstarszego magazynu jeēdzieckiego jakim jest "KoĊ Polski". 

Ĕyczāc jej sukcesów zawodowych wyraĕam jednoczeĎnie przekonanie o przydatnoĎci 

MaĈgorzaty do szkolenia ludzi i zajmowania sią wychowywaniem oraz korektā 

zachowaĊ koni. 

WOJCIECH GINKO 

Instruktor sportu, Trener jeēdziectwa naturalnego 

Bardzo polecam, Ďwietne szkolenia pracy z koĊmi, praktyka 

poprzedzona teoriā. 

PeĈna ciepĈa, wyrozumiaĈa, cierpliwa i przede wszystkim peĈna 

profesjonalizmu. Pracuje z koĊmi metodami, których mnie nauczyĈa 

i naprawdą widaă pozytywne efekty, koĊ staĈ sią "partnerem" 

w pracy. 

Jeszcze raz gorāco polecam, chątnie skorzystam z kolejnych szkoleĊ 

prowadzonych przez p. MaĈgorzatą. 

EWA FRANCUZ-BORKOWSKA 

Hipoterapeuta/trener i opiekun koni w Fundacji Pomocy 

MĈodzieĕy i Dzieciom NiepeĈnosprawnym ĪHej, Koniku!ĩ 
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Strasznie sią cieszą, ze istnieje taka Gosia, która z chąciā przekazuje 

swojā wiedzą i nie ukrywa jej. Bardzo podoba mi sią jej spokój, 

opanowanie oraz sposób przekazu wszelkich informacji. Szkoda, 

ĕe nie moĕna jej sklonowaă i umiejscowiă blisko mnie ;) 

Rewelacyjne byĈy dla mnie ăwiczenia w siodle na koniu, poniewaĕ nie 

miaĈam pojącia, ĕe odpowiednie dziaĈanie miąĎni brzucha moĕe 

tak wiele zmieniă. To tak bardzo waĕna, podstawowa umiejątnoĎă, 

aby z przyjemnoĎciā jeēdziă konno. 

COč NIESAMOWITEGO... Kiedy udaĈo mi sią choă na ciut kroków zĈapaă tą stabilizacją 

i równowagą, mój koĊ bĈyskawicznie sam podnosiĈ grzbiet i zbieraĈ sią jak 

ujeĕdĕeniowiecĮ ByĈam w szoku... Nigdy go takiego nie widziaĈam... MyĎlaĈam,                

ĕe sią popĈaczą... Taka lekkoĎă... Takie zebranie i to na kantarku... 

DZIEKUJEMY!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!   

Moi drodzy, kaĕdemu polecam sesją z dosiadu z MaĈgosiā. Nie znam chyba drugiej 

takiej osoby, która miaĈaby tak niesamowitā ĎwiadomoĎă wĈasnego ciaĈa. Bardzo cząsto 

wydaje nam sią, ĕe jeēdzimy Ďwietnie bo zadowalajā nas trofea, które zdobywamy, 

ale niestety w wiąkszoĎci na Īwydawaniu siąĩ koĊczy. Ile razy sĈyszycie Īodchyl 

sią do tyĈuĩ, ĪĎciskaj kolanami siodĈoĩ, Īwycieraj siodĈoĩ itp.? Niestety to bĈądne 

instrukcje, które nie majā nic wspólnego z poprawnym dosiadem a co gorsza prowadzā 

do bólu krągosĈupa zarówno konia jak i jeēdēca. 

Dziąki MaĈgosi, dowiecie sią w jakim uĈoĕeniu nasze ciaĈo bądzie podāĕaĈo za ruchem 

konia i w jaki sposób to uĈoĕenie osiāgnāă. Niestety jest to bardzo trudne 

i czasochĈonne do wypracowania, ale warto!!! Ponadto, chcāc pakowaă sią na grzbiet, 

jesteĎmy to winni naszym koniom:) 

Polecam serdecznie - MaĈgosia Was oczaruje:):):) 

čwietna atmosfera podczas kursu ģ luz, pozytywne podejĎcie, ale przede wszystkim 

wzajemny szacunek i skupienie na pracy ģ byĈo widaă, ĕe Gosi zaleĕaĈo, aby przekazaă 

nam wiedzą, a nie tylko Īodpąkaăĩ kurs. 

Dziąkują za cudowny kurs ģ byĈo tyle wraĕeĊ, ĕe nie da sią tego opowiedzieă!!! Ludzie, 

Gosia to najwspanialsza instruktorka na Ďwiecie! 

DOMINIKA ZIĄBA-GOLAS 

Zoofizjoterapeuta, terapeuta manualny, doradca ĕywieniowy 

i behawioralny koni, Trener jeēdziectwa naturalnego  
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MiaĈam przyjemnoĎă skorzystaă z  konsultacji jeēdzieckiej, 

dotyczācej nauki Ďwiadomego dosiadu, prowadzonej przez Gosią. 

To niesamowite przeĕycie! Fascynujāce doĎwiadczenie z odkrywania 

DOSIADU i LEKKOčCI podczas jazdy konnej! CzĈowiek fruwa 

na koniu!! Tak subtelne ruchy w siodle, które dziaĈajā na konia, 

delikatnoĎă z jakā moĕna jeēdziă ģ coĎ wspaniaĈego. Dziąki 

wskazówkom i pomocy Gosi mogĈam poczuă cudownā lekkoĎă w czasie jazdy. Jest 

cierpliwā, opanowanā i dāĕācā do perfekcji osobā, polecam kaĕdemu takiego 

instruktora :)!  

Bardzo sią cieszą, ĕe mogĈam uczestniczyă równieĕ w kursie z zakresu psychologii koni. 

Niesamowita atmosfera spokoju, luzu. Dziąki Gosi miaĈam moĕliwoĎă skorzystaă 

ze Ďwietnych wskazówek, szczegóĈów, na których mi bardzo zaleĕaĈo, co motywuje 

mnie i zaciekawia w pracy metodami naturalnymi. 

ANNA STAWIARZ 

Instruktor jeēdziectwa, Zawodniczka rajdów dĈugodystansowych 

Czy po 20 latach jeēdziectwa moĕna sią dowiedzieă czegoĎ nowego? 

Zaskakujācego? Innowacyjnego i rozwijajācego? 

Tak! A co najciekawsze - o sobie samym. 

MaĈgorzata Rokicka uczy kreatywnoĎci i indywidualnego podejĎcia 

do pracy z koniem, która staje sią jednoczeĎnie naszā pracā ze sobā. 

Kiedy utarte schematy i znane Ďcieĕki stawiajā nas pod Ďcianā 

bezradnoĎci ģ jesteĎmy Īzmuszeniĩ szukaă nowych rozwiāzaĊ. 

Znajdujāc je ģ rozwijamy siebie i doskonalimy wspóĈpracą z koniem, który bywa 

lustrem i nauczycielem. 

[O konsultacjach dosiadowych] Indywidualne podejĎcie do jeēdēca i konia. CierpliwoĎă, 

systematycznoĎă i kreatywnoĎă w pracy Gosi powodujā, ĕe widzimy efekty 

juĕ po pierwszych treningach. Szczególnie duĕā satysfakcją daĈo mi podejĎcie trenera, 

skupiajāce sią zarówno na rozwoju konia jak i jeēdēca. Genialna klinika dosiadu i praca 

z mĈodym koniem! 

Polecam zarówno poczātkujācemu jak i wieloletniemu adeptowi jeēdziectwa. 

MARTA FAJANS 

Mgr filozofii, Lektor j. angielskiego, Instruktor jazdy konnej 
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Spotykajāc MaĈgosią zacząĈam w ĕyciu nowy rozdziaĈ. ZrozumiaĈam 

jeszcze bardziej jak konie waĕne sā w moim ĕyciu. Nigdy dotād 

nie czuĈam sią tak Ďwietnie bądāc w ich obecnoĎci. PoznaĈam siebie 

od poczātku na nowo, co pozwoliĈo mi otworzyă szerzej oczy i poznaă 

jeszcze lepiej te cudowne istoty, jakimi sā konie. Zawdziączam 

jej bardzo duĕo i myĎlą, ĕe jeszcze nie raz, a nawet nie dwa nasze 

drogi sią spotkajā. 

Dziąkują Ci, ĕe obudziĈaĎ we mnie dziecko które dotād byĈo zamkniąte i nie znaĈo 

Ďwiata i siebie tak dobrze jak teraz  čciskam mocno Gosiu ;)  

NATALIA SZAREK 

19 lat 

Wzajemne zrozumienie jest podstawā dobrych relacji zarówno 

z koĊmi, jak i z ludēmi. JeĎli bądziemy rozmawiaă z koĊmi 

w naturalnym dla nich jązyku ciaĈa, bądziemy mogli wypracowaă 

relacją opartā na obustronnym zaufaniu. Wprowadzenie takiego 

konia do przyczepy, wejĎcie z nim na myjką, czy czyszczenie kopyt 

moĕe staă sią zupeĈnie bezstresowe. Bezstresowe dla nas i dla koni, 

które nam ufajā. 

To niesamowite, jak niewiele czasem potrzeba, by wpĈynāă na zachowanie konia. 

PoczuĈam siĈą oddziaĈywania mojego spojrzenia, postawy ciaĈa i gestów. Dziąki kursowi 

staĈam sią bardziej Ďwiadoma samej siebie oraz spostrzegawczoĎci koni. 

ANNA POćOTNICKA 

Senior Marketing Specialist 

Gosia to wspaniaĈa osoba, która robi to co kocha i dziąki temu 

szkolenia z niā zawsze przebiegajā w sympatycznej atmosferze 

i skutecznie - nawet o jeden maĈy krok, ale do przodu  

Dziąki jej wraĕliwoĎci na ludzi oraz zwierząta oraz doĎwiadczeniu 

potrafi rozpoznaă "problem" i zaproponowaă kilka skutecznych 

rozwiāzaĊ, ale zawsze z dbaĈoĎciā o relacje czĈowiek-koĊ  

 Bardzo dziąkują za wszystkie wspólne treningi! 

MAGDA GROMADZIĉSKA 

Instruktor jazdy konnej 
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MaĈgorzata Rokicka jest trenerem, jakiego ĕyczyĈbym kaĕdemu 

miĈoĎnikowi jazdy konnej. Osobą tą cechuje ogromna cierpliwoĎă 

zarówno w stosunku do jeēdēca, jak i konia. Poprzez zaĈoĕony, 

i konsekwentnie realizowany harmonogram ăwiczeĊ, w krótkim 

okresie czasu Jej uczeĊ osiāga odpowiedni poziom i zdobywa 

praktycznā wiedzą pozwalajācā na wykonanie elementów jazdy 

konnej, które z poczātku wydajā mu sią nieosiāgalne. 

W trakcie prowadzonych zająă zwraca uwagą zarówno na bezpieczeĊstwo jeēdēca, 

jak równieĕ sposób traktowania konia, poprzez pilnowanie jeēdēca, by od poczātku 

pracowaĈ on nad wĈaĎciwā relacjā ze zwierząciem. 

Potrafi dostosowaă trening do moĕliwoĎci jeēdēca, przy czym jest wymagajāca 

i nie pozwala mu sią poddaă w sytuacjach, kiedy któryĎ z ăwiczonych elementów 

Īnie wychodziĩ. W takich sytuacjach wymyĎla cudowny sposób, który z pozoru 

nie ma ĕadnego znaczenia, ale prowadzi do zrozumienia i wĈaĎciwego wykonania 

ăwiczenia. Zauwaĕa szczegóĈy, których nie dostrzega zwykĈy czĈowiek, a które majā 

istotne znaczenie dla jazdy konnej. 

Umie stworzyă miĈā atmosferą, która jest niezbądna dla rozĈadowania stresu u jeēdēca. 

Jest Trenerem, który potrafi w zrozumiaĈy sposób przedstawiă teorią w trakcie 

prowadzonych zająă praktycznych. Nie jest to Ĉatwe z uwagi na fakt, ĕe jazda konna 

polega na wspóĈpracy ciaĈ jeēdēca i konia, przy uwzglądnieniu koniecznoĎci 

rozluēnienia ciaĈa ucznia oraz domieszki stresu, jaki zawsze towarzyszy czĈowiekowi. 

Dobry instruktor, to nie taki, który wie, ale taki, który umie przekazaă swojā wiedzą 

i takim wĈaĎnie jest Gosia. 

Praca z koĊmi sprawia jej wielkā przyjemnoĎă i niejednokrotnie potrafi udowodniă 

jeēdēcowi, ĕe to, co mówi, to nie sā sĈowa rzucone na wiatr. ByĈem Ďwiadkiem sytuacji, 

w której umiaĈa przeĈamaă ląki konia, co Ďwiadczy o rozumieniu tych zwierzāt 

i ich zachowaĊ. Uczy wĈaĎciwego podejĎcia do koni. 

Uwaĕam, ĕe Gosia Ďwietnie nadaje sią do pracy w zakresie szkoleĊ dotyczācych jazdy 

konnej, specjalistycznych konsultacji jeēdzieckich, posiada ogromnā wiedzą 

teoretycznā oraz praktycznā. Jest osobā asertywnā, pozytywnie nastawionā do ludzi 

i zwierzāt. 

ROBERT 

Pasjonat jeēdziectwa 
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Polecam MaĈgosią jako czĈowieka: ciepĈa, wraĕliwa, empatyczna, 

serdeczna i miĈa osoba, która potrafi zrozumieă, pocieszyă, pomóc, 

wesprzeă w trudnych chwilach, doradziă. 

Zawodowo Gosia jest profesjonalna, energiczna, peĈna entuzjazmu i zaangaĕowania 

w to co robi, Ďwietnie organizuje sytuacją, stawia zadania i prowadzi do samorealizacji 

i rozwoju osobistego. Przy tym jest wspaniaĈym znawcā koni i ludzi. 

Warsztaty bardzo mi sią podobaĈy, wiele mnie nauczyĈy i wzbudziĈy refleksją do pracy 

nad swoim rozwojem. Przede wszystkim pokazaĈy mi, ĕe budowanie relacji z koniem 

opiera sią na wzajemnym zaufaniu, szacunku oraz bezpiecznym kontakcie z nim. Znajāc 

pewne zasady, ustalajāc granice, respektujāc jego przestrzeĊ osobistā i chroniāc swojā, 

uzyskuje sią równowagą, doĎwiadcza sią radoĎci, przyjaēni i wzajemnego zaufania 

oraz szacunku. Bardzo waĕna jest obserwacja siebie i reakcji konia na naszā postawą, 

nasze emocje i umiejątnoĎă dostosowania do tego, co chcemy z koniem osiāgnāă. 

Dziąki wskazówkom, które dawaĈa mi Gosia, mogĈam tego wszystkiego doĎwiadczyă. 

Jestem Gosi wdziączna za cierpliwoĎă, jakā mi okazaĈa, wyrozumiaĈoĎă oraz wiarą 

w to, ĕe mi sią uda. CaĈy czas byĈa dla mnie oparciem, wiedziaĈam, ĕe mogą na niej 

polegaă, mogą jej zaufaă i czuĈam sią bezpiecznie. 

Gosiu, dziąkują Ci za zapaĈ, zaangaĕowanie, danie caĈej siebie (swojego czasu, 

umiejątnoĎci, pasji, energii) oraz za stworzenie piąknej atmosfery, peĈnej spokoju, luzu, 

radoĎci i humoru oraz za Twojā wyrozumiaĈoĎă i chąă poczekania na mój rytm, 

na to, czy jestem gotowa, by sią zaangaĕowaă i otworzyă na to, co mi chcesz przekazaă. 

Z caĈego serca polecam! 

IWONA GARCARZ 

Psychoterapeutka 

Kurs byĈ mega pozytywny, i zdecydowanie byĈ to najlepszy dzieĊ 

mojej koĊskiej nauki. Postaram sią wyĈāczaă myĎlenie przy Dzidzi, 

aczkolwiek nie bądzie to dla mnie Ĉatwe :p Na pewno baaardzo 

zmotywowaĈo mnie to spotkanie, mam nadzieją, ĕe uda mi sią lepiej 

komunikowaă ze zĈoĎnicā :D 

Jest Pani mega cierpliwā i miĈā osobā, mam nadzieją, ĕe kiedyĎ 

jeszcze Pani do nas przyjedzie <3 

BASIA BETLEJ 

15 lat 
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Konie... Piāty ĕywioĈ, ósmy cud Ďwiata... OdmieniĈy moje ĕycie 

i spojrzenie na Ďwiat. NauczyĈy dostrzegaă to co niewidoczne, 

doceniaă to co tu i teraz... PokazaĈy jak otworzyă umysĈ, panowaă 

nad emocjami, jak porozumiewaă sią w ciszy, jak bądāc w matni czuă 

sią wolnym... 

Relacja z nimi to prawdziwa magia... Zrozumie tylko ten, kto tego 

doĎwiadczyĈ, a ja ogromnie sią cieszą, ĕe w tak trudnym momencie 

ĕycia wskazaĈy mi nowā drogą i pokazaĈy Ďwiat, którego dotychczas nie znaĈam. Bóg 

nie stworzyĈ zwierzāt bez przyczyny ῨῨῨ 

MaĈgosiu, dziąkują, ĕe nauczyĈaĎ mnie z nimi rozmawiaă  

ANNA KRZEWNIAK  

Pracownik biurowy 

Jazdy konnej uczą sią od roku. Nigdy wczeĎniej nie miaĈam 

nic do czynienia z tymi zwierzątami nawet w stajni nigdy nie byĈam. 

Od pierwszej jazdy wiedziaĈam, ĕe nie chcą kopaă konia po bokach 

albo karaă batem, bo nie ruszyĈ nie zareagowaĈ tak jakby tego sobie 

ĕyczyĈ instruktor. CzuĈam gdzieĎ tam, intuicyjnie, ĕe 90% winy leĕy 

po mojej stronie, braku umiejątnoĎci i wiedzy. 10% to byĈa frustracja 

konia. Tak czuĈam. 

ZacząĈam szukaă, no i eureka! Naturals :) Ksiāĕki, filmy, no i dojrzaĈam do szkoleĊ :) 

Gosia przysĈaĈa skrypt, z którego byĈo zaliczenie. ZaliczyĈam i mogĈam przystāpiă 

do praktyki.  

Zapytacie po co skrypt i ta caĈe wkuwanie? Przecieĕ najwaĕniejsza jest praktyka. 

 U Gosi i jej kursie Soft Leadership najwaĕniejsze jest to, aby zrozumieă. Uwierzcie 

mi, bez tych podstaw w gĈowie trudniej jest zrozumieă co dzieje sią na padoku. 

Najbardziej jestem pod wraĕeniem konsekwencji Gosi. BaĈam sią, ĕe iloĎă informacji 

mnie poczātkujācā przeroĎnie. Wszyscy znamy ,,zakrzaczone" szkolenia. Niby jest jakiĎ 

konkretny temat, a po spotkaniu niewiele moĕemy o nim powiedzieă. Gosia byĈa bardzo 

konsekwentna. PracowaĈyĎmy nad naukā i utrwalaniem tego co byĈo tematem 

spotkania. Nie odpuszczaĈa i bardzo fajnie mnie motywowaĈa, gdy ja caĈkiem wātpiĈam 

w siebie. 
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CiāgĈa zmiana ,,Ďrodowiska" szkolenia, tzn. róĕne konie (inne charaktery), róĕne 

okolicznoĎci (padok, pastwisko, boks) daĈo mi taki przekrój róĕnych sytuacji jakiego 

jeszcze nie doĎwiadczyĈam w ĕadnej stajni. A przecieĕ ciāgle robiĈyĎmy Īto samoĩ :) 

Gosia pokazaĈa teĕ, jak ona pracuje z koĊmi po przejĎciach. ZobaczyĈam co to znaczy ,, 

byă wdziącznym za nawet najmniejszy wysiĈek konia". Nawet ta obserwacja duĕo mnie 

nauczyĈa: spokój, cierpliwoĎă i konsekwencja. 

W koĊcu, dziąki Gosi, odeszĈa precz ode mnie niecierpliwoĎă, frustracja jak coĎ mi nie 

wyjdzie. Teraz jest spokój :))) i ogromny apetyt na wiącej. 

ChciaĈam, naprawdą, napisaă co mogĈoby byă lepiej zrobione, ĕeby nie byĈo 

tak cukierkowo, ale obiektywnie. Jedynā rzeczā dla mnie oczywiĎcie trudnā 

do przyjącia, bo przecieĕ kaĕdy myĎli o sobie w samych superlatywach, byĈa wiedza 

na temat mnie samej. Tak, mnie samej, bo pracowaĈyĎmy nie tylko nad relacjā                   

JA ģ KOĉ, ale teĕ relacjā JA- JA. ĪNiestetyĩ, nie mam do czego sią przyczepiă ;) 

Profesjonalizm, konsekwencja, ogromna wiedza przekazywana w sposób bardzo 

przystąpny, ogromne zaangaĕowanie Gosi to znak rozpoznawczy jej szkolenia. Gosiu, 

dziąkują za ten dzieĊ :) Wiesz, ĕe dziąki Tobie pąkĈy dwa pąta wewnātrz mnie ;) Teraz 

jest fajnie i znowu zacząĈam wierzyă w siebie. Dziąkują! 

KATARZYNA BÓćKOWSKA 

Fotograf 

Polecam kurs kaĕdemu, kto obcuje z koĊmi. Kaĕdy powinien nauczyă 

sią myĎlenia wg ĪkoĊskichĩ kategorii postrzegania Ďwiata i ludzi. 

Gwarantują, ze kurs kaĕdemu pomoĕe zrozumieă konia i siebie, 

a w rezultacie poprawi stosunki koĊ-czĈowiek, a i w innych relacjach 

równieĕ. 

Najbardziej poraziĈo mnie jak szybko konie uczā sią metodami 

Īwolnymiĩ, tj. cierpliwoĎă i konsekwencja w dziaĈaniu przynosi spodziewane efekty 

i na trwale sā w koniach Īzapisaneĩ. Bardzo chciaĈbym tā metodā ukĈadaă swoje konie. 

Trenerce ĕyczą wiele satysfakcji z wykonywanej relacji, choă to praca, ale zgodna 

z psychikā konia, wiąc spokojnie moĕna nazwaă jā przyjaēniā i Īkumplowaniemĩ 

z koniem. No i ĕyczą wĈasnej stajni, peĈnej szcząĎliwych czworonoĕnych kumpli. 

JACEK GRZEGORZAK 

Inĕynier inĕynierii Ďrodowiska, Wójt 
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Lemon jest koniem po ciąĕkiej kontuzji Ĉopatki. Nie moĕna na nim 

jeēdziă. Jest koniem typowo pastwiskowym z przeznaczeniem 

do rozpieszczania. Niestety w zwiāzku z brakiem treningu, zaburzyĈa 

sią w jego oczach hierarchia pomiądzy czĈowiekiem i koniem. 

MaĈgosia nauczyĈa nas wĈaĎciwego sposobu lonĕowania, 

postąpowania w boksie, a przede wszystkim odpowiedniej 

komunikacji. Lemon, zrobiĈ sią duĕo bardziej uwaĕny, przestaĈ Ībrykaăĩ i nie próbuje 

stawiaă na swoim, na przykĈad poprzez ucieczki w trakcie odprowadzania z pastwiska 

do stajni. Mam dziąki temu cudownego konika do kochania, który jest skoncentrowany 

nie tylko na sobie, ale równieĕ na mnie. Jest bezpiecznie i przemiĈo. 

Czyli tak, jak powinno byă. 

MaĈgosia podczas pracy jest fantastyczna! Wiedza, spokój, zdecydowanieĮaĕ miĈo 

patrzeă. Dziąkujemy! 

MONIKA CIESIELSKA 

Przedsiąbiorca, Head Hunter 

Uwaĕam, iĕ P. MaĈgorzata Rokicka jest osobā godnā polecenia. 

Podchodzi do tematu bardzo profesjonalnie, udziela wyczerpujācych 

odpowiedzi. Pracuje z koĊmi bardzo Ĉagodnie. 

Kurs bardzo mi sią podobaĈ, duĕo z niego wyniosĈam i myĎlą, bardzo 

bym chciaĈa ksztaĈciă sią dalej w tym kierunku. 

Jestem bardzo zadowolona ze wspóĈpracy z Paniā MaĈgorzatā. 

W dniach 05.06 do 09.06.2012r. pracowaĈa teĕ z moim ērebakiem       

i wykazaĈa sią duĕym profesjonalizmem, poĎwiąceniem 

i dyspozycyjnoĎciā (przyjechaĈa z Warszawy do Rzeszowa). Ērebią po odczuleniu 

z Paniā MaĈgorzatā zachowuje sią w oczekiwany sposób. 

Uwaĕam, iĕ jest to osoba godna polecenia. Praca z konikiem byĈa przeprowadzona 

w bardzo delikatny sposób i nie mam co do tego ĕadnych uwag ani zastrzeĕeĊ. 

GAJA MĄDZELA 

Pracownik biurowy 
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Pani MaĈgorzata Rokicka przeprowadziĈa imprinting u mojego 

ērebaczka rasy fryzyjskiej w maju 2010r. ZnalazĈam jej ogĈoszenie 

o imprintingu w Internecie i nie znajāc jej, zaryzykowaĈam 

powierzenie jej tego trudnego zadania i ĪprzyszĈoĎăĩ mojego fryzika. 

Z peĈnā odpowiedzialnoĎciā polecam p. MaĈgosią, poniewaĕ jest 

to osoba, której moĕna zaufaă, ale przede wszystkim jest wspaniaĈym 

fachowcem, który doskonale wie jak postąpowaă z koĊmi. 

Ma gĈąbokā wiedzą o tych wspaniaĈych zwierzątach oraz niezliczone pokĈady 

cierpliwoĎci, co juĕ po pierwszej sesji z p. MaĈgosiā daĈo zadziwiajāce rezultaty. 

Chąă wspóĈpracy ze strony MaĈgosi byĈa tym bardziej godna pochwaĈy, ĕe dzieliĈy 

nas setki kilometrów, a MaĈgosia przyjeĕdĕaĈa do nas co drugi dzieĊ, tracāc caĈy dzieĊ 

na podróĕ. 

Nasz ērebaczek po ostatniej sesji imprintingu ma takie zaufanie do ludzi, ĕe na pewno 

praca z nim bądzie kiedyĎ prawdziwā przyjemnoĎciā. 

Polecam p. MaĈgosią jako Ďwietnego fachowca, osobą uczciwā i godnā zaufania, 

a imprinting przeprowadzony przez niā polecam wszystkim wĈaĎcicielom ērebiāt. 

JOANNA 

Przedsiąbiorca 

Pani MaĈgorzata Rokicka wspóĈpracowaĈa z nami jako instruktor 

jazdy konnej w okresie 07.2015-02.2016r. Swoje obowiāzki 

wykonywaĈa z naleĕytā starannoĎciā i zaangaĕowaniem, dbajāc 

przede wszystkim o dobrostan koni. 

Pani MaĈgorzata Rokicka jest osobā sumiennā i godnā zaufania. 

MAćGORZATA KRUPA 

Filmowa Stajnia Treningowa 

Kurs bardzo mi sią podobaĈ, to  od niego zaczynam Īprzygodąĩ z koĊmi. 

PokazaĈ mi jak komunikowaă sią z koĊmi, jak one odbierajā ludzi 

i jak mogā rozumieă to, co im próbujemy pokazaă. 

MAGDA ZADRĀG 

Specjalista ds. ochrony ekosystemów morskich 
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MiaĈam niewātpliwā przyjemnoĎă byă uczestnikiem kursu 

naturala, czyli naturalnych metod pracy z koniem. Tym bardziej byĈo 

to dla mnie niesamowite przeĕycie, poniewaĕ w trakcie szkolenia 

mieliĎmy równieĕ okazją przyjrzeă sią pracy MaĈgosi z koĊmi 

Īpo przejĎciachĩ, którā miaĈam przyjemnoĎă pierwszy raz podziwiaă. 

Jestem poczātkowym jeēdēcem i nie mam wĈasnego konia. Jeĕdĕą 

wiąc na koniach rekreacyjnych.  Ten kurs przybliĕyĈ mi naturą koni, 

ich charakter, a takĕe pozwoliĈ nauczyă sią Ďwiadomej pracy z koĊmi.  

Instruktorka pokazaĈa nam jak moĕna naturalnymi metodami, a wiąc bez przemocy 

budowaă peĈnā zaufania relacją z koniem, wzbudzaă szacunek  u koni, a zarazem 

z szacunkiem je traktowaă. NauczyĈam sią zwracaă uwagą na pozór na maĈe rzeczy, 

które jednak majā cząsto wpĈyw na naszā relacją z koniem. Moĕna je wykorzystywaă 

zarówno podczas zabiegów pielągnacyjnych, jak i podczas jazdy oraz w codziennym 

obcowaniu z koniem.  

Kurs rozszerzyĈ wiedzą o nas samych, równieĕ pokazaĈ nam jakie mamy sĈabe strony 

swojego charakteru (majāc ich ĎwiadomoĎă moĕemy poprawiă naszā relacją z samym 

zwierząciem i nie tylko). Dziąki temu wiemy teĕ na co zwróciă bardziej uwagą, nad czym 

naleĕy popracowaă wiącej. PokazaĈ równieĕ zrozumienie natury konia, ich spojrzenia 

na Ďwiat. PokreĎliĈ, ĕe kiedy pracujemy z koniem wszystko jest waĕne: gdzie kierujemy  

nasz wzrok, jakā postawą ciaĈa przyjmujemy, a nawet jak oddychamy.  

Mi osobiĎcie uĎwiadomiĈ jak konie szybko potrafiā sią uczyă i byĈam pod wielkim 

wraĕeniem jak Ĉatwo i bez wiąkszego wysiĈku udawaĈo sią wykonywaă dane ăwiczenie 

z zupeĈnie Īzielonymĩ koniem!!!! Nurt Jeēdziectwa Naturalnego zdecydowanie trzeba 

propagowaă w Ďrodowisku jeēdzieckim.  

 

KATARZYNA TOMALA 

Instruktor fitness, Trener personalny, Zawodniczka ujeĕdĕenia 

MaĈgorzata Rokicka wspóĈpracuje z COAPE od kilku lat realizujāc 

swój autorski kurs Soft Leadership. 

Polecam jā jako osobą kompetentnā, rzetelnā, niezawodnā, 

z zaangaĕowaniem angaĕujācā sią w pracą i pomoc swoim kursantom. 

 

ANDRZEJ KćOSIĉSKI 

Dyrektor Centre of Applied Pet Ethology (COAPE) Polska 


